
Ouderraad Wolfert Lyceum 
Datum: 8-5-2023, 19:45 

Notulen/Actielijst: 
 

Aanwezig: Luc Spitholt (vz), Peter Wind, Peter van Dam, Agnes Brouwer, Bas Kruiderink (notulen). 

• De Notulen van 6/2/23 worden vastgesteld. 

• De vergadering stond op eerdere datum gepland, maar is twee keer uitgesteld wegens 

teveel afwezigen. 

Mededelingen van de directie:  
• Er is een nieuwe Directeur aangesteld. Vanaf 1 augustus zal Peter Wind ondersteuning 

blijven geven binnen de BOOR-groep. 

• De werving voor een Teamleider onderbouw loopt nog. 

• Er zijn een aantal lastig in te vullen vacatures. Onder andere Geschiedenis en Lichamelijk 

Opvoeding. Voor Geschiedenis leidt dit er toe dat de rest van dit schooljaar geen 

Geschiedenis meer wordt gegeven. Dit zal in het aankomend schooljaar middels een extra 

uur worden recht gezet. 

• De werkdruk is/blijft hoog. 

Vanuit de MR 

• Er zijn 3 nieuwe ouders in de MR (vanuit verschillende scholen). 

• De discussie over de organisatie van de MR en eventueel instellen van deel-raden loopt al 

enige tijd.  

• Formatie en beveiligingsplannen zijn goedgekeurd. 

Rondvraag 
• De volgende casus wordt ter bespreking ingebracht:  

“Op woensdag 29 maart zijn vijf leerlingen (4V) verwijderd tijdens het maken van hun 

proefwerk scheikunde. De aanleiding was dat er bij een controle in hun Binas 

aantekeningen zijn gevonden. Ze mochten het proefwerk niet afmaken en hebben een ‘1’ 

gekregen voor het proefwerk. In het Leerlingenstatuut is te lezen dat een dergelijke sanctie 

kan worden opgelegd bij ‘ fraude’; een nadere omschrijving van ‘ fraude’ ontbreekt echter. 

In het algemeen geldt dat enkele kenmerken van fraude zijn dat het gaat om “opzettelijk 

handelen” en dat er “het oogmerk is om voordeel te behalen”. Er is niet beoordeeld of er in 

deze gevallen sprake was van deze elementen, en dus of er sprake was van ‘fraude’. 

 Wat? Door 
Wie? 

Wanneer gereed? Status 

21/11-1 Toelichten van het nieuwe 
schoolplan 

Peter W. Oktober 2022 
April 2023 

w.a.g. 

4/4-1 Opnieuw bespreken 
tevredenheidsonderzoek + 
vervolgacties 

Allen Februari 2023 w.a.g. 

19/8-2 Mogelijkheden  onderzoeken 

om avond over mentale 

gezondheid van kinderen te 
organiseren 

Peter W. Januari 2023 w.a.g. 

08/11/22-2 Bespreken OR-financien. 
Financiële uitwerking van 
voorstel wordt voorgelegd 

Peter W. 
+ OR 

Februari 2023 
April 2023 

 



Verder lijkt de sanctie (die in een uiterst geval zelfs kan leiden tot doublure) onevenredig 

zwaar”  

In de discussie hierover worden verschillende argumenten en standpunten uitgewisseld. Zo 

is er meerdere malen mondeling en per mail aan de leerlingen gecommuniceerd om niet in 

de Binas te schrijven. Daarbij ontbrak echter een beschrijving van de mogelijke 

consequentie. De procedure is mogelijk onvoldoende duidelijk vastgelegd in het 

Leerlingenstatuut; tegelijk is het niet haalbaar om daarin alle mogelijke situaties te 

beschrijven. De manier van handelen lijkt enig wantrouwen richting de leerlingen uit te 

stralen en heeft – zeker als het inderdaad een onhandigheid van de leerling betreft en dus 

geen bewuste fraude – flinke impact op de betreffende leerlingen. Daarentegen is het ook 

de verantwoordelijkheid van de leerlingen om zich te houden aan de geldende regels.  

Als mogelijke uitweg uit deze discussie heeft de Directeur in dergelijke gevallen de 

handelingsvrijheid om deze leerlingen de betreffende toets te laten herkansen. Zeker als de 

consequenties zouden leiden tot een doublure lijkt dat geen onredelijke route. 

• Aangezien deze OR-vergadering is doorgeschoven naar mei, wordt de eerstvolgende 

vergadering naar 19 juni 2023 verplaatst.  

• Voor het aankomend schooljaar wordt de behoefte aan nieuwe OR-leden nog groter: Peter 

van Dam en Agnes Brouwer zullen dan afscheid nemen van de OR.  

• Complimenten zijn er voor de toneelstukken van de H/V examenklassen drama. 

• Met het oog op het mogelijke kampioenschap van Feyenoord overweegt de Directie om de 

leerlingen die de huldiging in Rotterdam bij willen wonen daarvoor verlof te geven. Dit is bij 

eerdere kampioenschap ook gebeurd. De OR ziet geen reden om die handelswijze aan te 

passen.  

• De onderwerpen op de actielijst lopen door naar volgende vergadering. 

 


